

VILLA FOR SALE



Antibes

Antibes, Cote d'Azur

France

Asking Price

€2,980,000

Bedrooms **3**

Year Built **0**

Bathrooms **3**

Date Listed **03/13/2025**

Size **167 Sq M**

Listing ID **GL-
1762748341**

Listed by: Unique Living

For more information, visit:

<https://www.globallistings.com/12039249>

Overview

Villa an der Westküste, nur einen Steinwurf vom Strand Ondes entfernt

Diese prächtige neue Immobilie bietet absolute Ruhe, befindet sich in einer aussergewöhnlichen Lage und in unmittelbarer Nähe zum Meer. Die Villa erfüllt die neuesten Standards in Bezug auf Komfort und Sicherheit. Sie werden von ihrem schönen Garten mit alten Bäumen und ihrem privaten Swimmingpool begeistert sein, der eine angenehme und friedliche Wohnatmosphäre bietet.

Die Villa verfügt über 3 geräumige und helle Schlafzimmer, geschmackvoll eingerichtet und mit hochwertigen Annehmlichkeiten ausgestattet. Sie können auch ein grosses Wohn- / Esszimmer, eine voll ausgestattete Küche und mehrere Abstellräume geniessen.

Darüber hinaus verfügt das Haus über einen 60 m2 grossen Keller zusätzlich zu den 107 m2 Wohnfläche, was ihnen eine Gesamtfläche von fast 170 m2 bietet.

villa on the west side, just a stone's throw from Ondes Beach

This magnificent newbuild property offers absolute tranquility, located in an exceptional location and in immediate proximity to the sea. The villa meets the latest standards in terms of comfort and security.

You will be charmed by its lovely garden with old trees and its private swimming pool, offering a pleasant and peaceful living environment.

The villa has 3 spacious and bright bedrooms, tastefully furnished and offering quality amenities. You can also enjoy a large living/dining room, a fully equipped kitchen, and several storage spaces.

Furthermore, the house has a basement of 60 m2 in addition to the 107 m2 of living space, giving you a total area of almost 170 m2.

Contact

Email

Phone

serge@uniqueliving.com